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Informatienota voor de Gemeenteraad

Antwoorden op schriftelijke vragen die zijn gesteld door SMW over 
de Uivermeertjes/Energieneutraal Druten. 

Kernboodschap 
In deze nota beantwoordt het college de vragen die Sociaal Maas en Waal stelt. 

Eerdere besluiten

Datum Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo 
mogelijk het zaaknummer/documentnummer)

25 oktober 
2018

Routekaart energieneutraal Druten 2040

Antwoord van het college
In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen

Vraag 1: Waarom heeft de verantwoordelijk wethouder via de Maas en Waler 
             desinformatie naar buiten gebracht waar het gaat over de (on)mogelijkheid 
             van het transport van de opgewekte energie in de Uivermeertjes? 

Antwoord: Liander schetst het beeld dat het een risico is voor initiatieven 
             met betrekking tot het aansluiten van grootschalige duurzame energieprojecten
             op haar netwerk. Dat beeld is gecommuniceerd. 

Vraag 2: Hoe kan het zijn dat de wethouder spreekt over veel inspraakrondes terwijl wij 
             er ons maar twee weten te herinneren? 

Antwoord: De wethouder bedoelt dat participatie zorgvuldig moet gebeuren en dus veel
             tijd kost. Het gaat niet alleen om bijeenkomsten, maar ook over het informeren
             van mensen tijdens de looptijd van de inspraakprocedure en interne afstem-
             ming.

Vraag 3: Waarom heeft de wethouder, na het ophalen van informatie uit de twee 
             inspraakrondes, in zijn beleid de windenergie in het geheel uitgesloten? Hij had
             dit toch ook expliciet tijdens deze bijeenkomst kunnen melden? Dit heeft hij
             tijdens de twee bijeenkomsten niet gedaan. 

Antwoord: De visie op zonne-energie Druten Wijchen gaat alleen over zonne-energie
                omdat het uitvoering is van de door de raad vastgestelde routekaart 
                energieneutraal Druten 2040. Dit staat duidelijk in de stukken over de visie. 
                In de routekaart staat ook dat de coalitie heeft afgesproken om tijdens deze 
                periode geen windenergie te realiseren. 
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Vraag 4: Waarom heeft de wethouder zich niet laten zien op de inloopbijeenkomst in 
              Deest op 16 januari 2020 en is zelfs besloten dat er geen ambtelijke 
              vertegenwoordiger aanwezig zou zijn? 

Antwoord: Dit is een collegebesluit en daarover bent u op 14 januari 2020 via de 
              dagmail geïnformeerd.

Vraag 5: Is het zo dat de wethouder geen enkel belang ziet om het project Uivermeer-
              tjes tot een succes te maken? 

Antwoord: Het college heeft als uitvoerder van de routekaart energieneutraal Druten
              2040 de opdracht om zich in te spannen voor een zonneproject op de
              Uivermeertjes. 

Vraag 6: Zo nee, welke inspanningen heeft de wethouder dan geleverd om dit project te
              laten slagen? 

Antwoord: zie antwoord bij vraag 5.

Vraag 7: Denkt de wethouder überhaupt nog wel tot een constructieve samenwerking 
             met GroenLeven te kunnen komen nu de verhouding met GroenLeven zo is 
             vertroebeld?

Antwoord: Wanneer er juridisch geen bezwaren zijn, dan gaat het college door met de
             gesprekken met GroenLeven.


